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Gericht aan college DS/Lid 
DS  College van Gedeputeerde Staten

Inleidende toelichting Het college stuurt op 29 september 2023 een brief naar 
provinciale Staten getiteld ‘Ferfolch regeling Musea en 
Keunstynfrastruktuer. In deze brief beschrijft het college dat
zij de subsidierelaties op grond van de regeling Musea & 
kunstinfrastructuur met een jaar te verlengen. Het college 
geeft aan dit te doen omdat zij niet onder hoge tijdsdruk 
nieuw beleid willen maken. Het college geeft in de brief ook
aan dat het nieuwe beleid pas echt scherp geformuleerd 
kan worden wanneer de taakstellende bezuiniging van 1,6 
miljoen op de structurele middelen voor taal en cultuur 
worden doorgevoerd vanaf 2026.

Het vorige college kondigde op 29 juni 2022 bezuinigingen 
van 1,6 miljoen op de structurele middelen voor cultuur en 
taal per 2025 aan, net als bezuinigingen op andere 
programma’s voor in totaal 7,2 miljoen euro1. Provinciale 
Staten heeft toen via een amendement2 besloten om dit 
een jaar uit te stellen (voor cultuur vanaf 2026). Zij wilden 
daarmee de nieuwe Provinciale Staten keuzevrijheid geven
over de structurele begroting.  

Dit amendement is aangenomen en daardoor zijn deze 
posten voor in ieder geval 1 jaar tijdelijk gedekt uit de VAR.

In de brief van DS wordt nu aangekondigd dat de 
bezuinigingen vanaf 2026 worden doorgevoerd zonder 
keuzemoment voor de Staten. 

De indieners van deze vragen vinden het goed dat de 
regeling musea en kunstinfrastructuur met een jaar wordt 
verlengd om op korte termijn rust te geven aan de sector 
maar maken zich ernstig zorgen over de gevolgen die de 
structurele bezuinigingen gaan hebben voor de sector die 
nog herstellende van de coronapandemie en stellen 
daarom de volgende vragen:

Vragen: 1. In de brief staat dat het college de 
belanghebbenden wil betrekken om tot goede 
afwegingen te komen. Kan het college aangeven op
welke manier zij de sector gaat betrekken? Zo nee, 
waarom niet?

2. In de brief schrijft het college: “Derneist hawwe 

1 Deze structurele bezuinigingen zijn destijds o.a. aangekondigd in het GS-voorstel voor Zero Based 
Budgetting, https://fryslan.notubiz.nl/document/11501364/1/20220517%2BPS%2Bstuk%2BZBB
%2BBenchmark%2BSPP%2B~
2 Amendement van 29 juni 2022: https://fryslan.notubiz.nl/document/11650258/1/06%2B-
%2BAmendendemint%2B1%2B-%2BZBB%2B-%2Bheroverweging

https://fryslan.notubiz.nl/document/11501364/1/20220517%2BPS%2Bstuk%2BZBB%2BBenchmark%2BSPP%2B~
https://fryslan.notubiz.nl/document/11501364/1/20220517%2BPS%2Bstuk%2BZBB%2BBenchmark%2BSPP%2B~
https://fryslan.notubiz.nl/document/11650258/1/06%2B-%2BAmendendemint%2B1%2B-%2BZBB%2B-%2Bheroverweging
https://fryslan.notubiz.nl/document/11650258/1/06%2B-%2BAmendendemint%2B1%2B-%2BZBB%2B-%2Bheroverweging


jimme Steaten yn juny 2022 yn it ramt fan Zero 
Based Budgetting besletten ta in taakstellende 
besuniging fan € 1,6 miljoen op de strukturele 
middels foar taal en kultuer fan 2026 of. It belied 
foar sawol kultuer as taal kin pas echt skerp 
formulearre wurde as dudlik is hoe't dy besuniging 
ynfolle wurde sil.” 

Nu het college vast blijft houden aan de stelling dat 
deze bezuinigingen in het kader van Zero Based 
Budgetting doorgevoerd dienen te worden willen 
partijen het volgende weten: 

1.Op welke manier geeft het College uitvoering aan 
het amendement dat is aangenomen in juni 2022, 
waarin expliciet de opdracht is gegeven om de 
discussie over de inzet van structurele middelen 
over te laten aan de nieuwe Staten? 
2. Waarom houdt het college vast aan dit besluit uit 
de vorige periode en vormen deze bezuinigingen 
volgens de brief het uitgangspunt voor het nieuwe 
cultuurbeleid in de periode na 2025, nog voordat 
deze discussie in de nieuwe Staten gevoerd is?  

3. In uw brief schrijft u tot eind 2025 de subsidierelatie 
voort te willen zetten met hetzelfde subsidiebedrag. 
De culturele sector is nog niet volledig hersteld na 
corona en wordt geconfronteerd met steeds meer 
stijgende lasten ten gevolge van energie, inflatie en 
hogere loonlasten, alsmede het doorvoeren van de 
fair practice code. Wat voor gevolgen hebben de 
stijgende kosten voor de culturele sector bij het 
gelijk blijven van het subsidiebedrag in 2024 en 
2025? Bent u het met deze partijen eens dat het 
onwenselijk is om daarna bezuinigingen door te 
voeren?
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